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Protokół Nr LI 

z posiedzenia LI  nadzwyczajnej sesji  Rady Gminy Pabianice odbytej 
dnia 16 czerwca 2014 r. 

W sesji  uczestniczyło 14  radnych Rady Gminy Pabianice obecnych zgodnie z załączoną 

listą obecności stanowiącą zał. nr 1 do niniejszego protokołu, Wójt Gminy H. Gajda, W-ce 

Wójt Gminy R. Figiel, Skarbnik Gminy Pabianice M. Nowicka, Kierownik ref. Oświaty, 

Kultury i Sportu M. Wieczorek. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14,00.  

Obradom sesji  przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice A. Jaksa. 

 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący powitał przybyłych i otworzył obrady LI sesji. 

Odczytał wniosek złożony przez Wójta w sprawie zwołania sesji nadzwyczajnej. Wniosek 

stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. W  braku uwag przeszedł do 

głosowania nad przyjęciem porządku, który w głosowaniu został  przyjęty jednogłośnie.  

Porządek przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad LI sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Interpelacje wnioski i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – Uchwała Nr LI/A/2014 

b. zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – Uchwała Nr LI/B/2014  

c. zmian  w wieloletniej Prognozie Finansowej uchwalonej Uchwałą Nr 

XLV/380/2013 Rady Gminy Pabianice z dnia 30 grudnia 2013r.  

5. Wolne wnioski, komunikaty, sprawy różne.  

6. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. pkt 3 

Interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłoszono. 
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Ad. pkt 4 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. o numerze roboczym 

LI/A/2014 przedstawił W-ce  przewodniczący Rady Gminy Pabianice M. Muszczak.  

Skarbnik Gminy M. Nowicka poinformowała, że po przeprowadzonych przetargach na 

wyznaczone zadania okazało się, iż pojawiły się oszczędności na niektórych inwestycjach, 

otrzymaliśmy także dotację z Urzędu Wojewódzkiego na realizację zadania „przebudowa 

drogi gminnej nr 108262 E - odcinek obok kościoła w Górce Pabianickiej, stąd jest 

możliwość rozpoczęcia   inwestycji.  

Wszystkie proponowane  zmiany zawarte są w przedłożonym projekcie uchwały 

stanowiącym zał. nr 3 do protokołu.  

Radny P. Kociołek, udzielił wyjaśnień do  zadania dot. zadaszenia tarasu przy budynku 

świetlicy w Bychlewie, natomiast w- ce wójt R. Figiel udzielił wyjaśnień do  zadania pn.  

zakup sprzętu służącego ochronie życia, zdrowia, mienia lub środowiska przed pożarem 

lub innymi miejscowymi zagrożeniami dla jednostek OSP.  

Kierownik M. Wieczorek udzielił odpowiedzi na zadanie pytanie radnego A. Skawińskiego 

w kwestii  dot. zakupu wiat stadionowych dla potrzeb boiska w Bychlewie. Poinformował, 

że będą to wiaty posiadające wszelkie parametry wymagane przez Polski Związek Piłki 

Nożnej posiadające odpowiedni parametry oraz atest. 

Więcej głosów do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono.  

Uchwała Nr LI/419/ 2014 w powyższej sprawie została podjęta w głosowaniu 

jednogłośnie i stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Drugim przedłożonym przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy projektem uchwały był 

projekt uchwały również w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice, w którym włącza 

się przyznane gminie dotacje.  

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. Uchwała Nr LI/420/2014 została podjęta w 

głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr LI/421/2014 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

uchwalonej Uchwałę Nr XLV/380/2013 Rady Gminy Pabianice z dnia 30 grudnia 2013 r. 

Rada podjęła w głosowaniu jednogłośnie i stanowi ona zał. nr 5 do protokołu.  

 

Ad. pkt 5 . 

W wolnych wnioskach i sprawach różnych radny A. Skawiński poprosił aby wyasygnować  

w budżecie gminy środki finansowe na zakup dwóch wiat stadionowych dla potrzeb 

boiska sportowego w Pawlikowicach. 

Radny Ł. Drewniak wnioskował o poprawienie wykonanych wykoszeń na 

skrzyżowaniach dróg gminnych, ponieważ roboty te nie zostały dobrze wykonane oraz 

prowadzenie w dalszym ciągu  wykoszeń.  
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W-ce wójt R. Figiel odnosząc się do powyższego zasygnalizował, że należy rozważyć 

zakup nowej kosiarki i ciągnika, ponieważ te będące w posiadaniu ulegają zużyciu.  

Radna C. Rychłowska wnioskowała o przeprowadzenie  wykoszeń przy drogach 

gminnych w Szynkielewie III w stronę p. Czestkowskiego.  Poza tym radna zapytała, czy 

uwzględniony będzie na przyszły rok szkolny dowóz dzieci z Szynkielewa do szkoły,  na 

co Kierownik M. Wieczorek odpowiedział, że jest podjęta decyzja, aby trasę tę obsługiwać 

mniejszym autobusem i busem.  

Więcej spraw nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 6.  

Przewodniczący Rady Gminy A. Jaksa o godz. 14,40 zamknął obrady LI nadzwyczajnej 

sesji Rady Gminy.  

 

Obradom sesji przewodniczył: 

 Przewodniczący Rady Gminy 

dr Arkadiusz Jaksa 

 

 

Protokołowała: Urszula Czerwonka  


